

# Decanter

the world's best wine magazine

## Château La Fleur Cravignac Saint-Emilion Grand Cru



Single Tasting

**92 / 100**

Tasted by : **Georgina Hindle**  
(at Derenoncourt Consultants, 05 April 2023)

Drinking windows : 2025 - 2040

Cool blue fruit aromas. Sappy, bright and energetic, a nice clean liveness here, not trying too hard, straight and quite lean but stays the right side of too austere. Delicate, a bit shy right now, more calm but with detail and definition. I like the ripe and fresh blueberries and black cherries with a saline, mineral undertone. Compelling, quietly confident and stylish. (incidentally, I had a 1969 at Christmas that was delicious, so a good name to know!). Harvest 8 september - 27 september. Ageing 18 months: 44% large barrel, 37% barrels, 13% steel, 6% amphora.

Des arômes frais de myrtilles. Séveux, brillant et tonique, une belle vivacité naturelle, structuré et assez léger sans être austère. Délicat, un peu fermé en ce moment, encore serein mais avec de la précision et de la définition. J'aime les myrtilles mûres et fraîches et les cerises noires avec cette nuance saline et minérale. Convaincant, discret et élégant. (D'ailleurs, j'ai goûté à Noël un 1969 qui était encore délicieux, donc un bon nom à découvrir!). Récolte du 8 au 27 septembre. Vieillessement 18 mois: 44% foudres, 37% barriques, 13% cuve inox, 6% amphores.

SAINT-EMILION GRAND CRU  
APPELLATION SAINT-EMILION GRAND CRU CONTRÔLÉE



CHATEAU

LA FLEUR CRAVIGNAC

FAMILLE DE COLBERT

MIS EN BOUTEILLE AU CHATEAU

